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Najlepší jednotlivci tohtoročné-
ho šampionátu v Ľubeli. V dvoj-
hre boli ocenení - zľava Miroslav 
Mažári (Iľanovo), Milan Jurko-
vič ml., Filip Kollárik (obaja 
L. Hrádok) a Boris Jakubovič 
(ŠKST L. Mikuláš).

Majstrovstiev okresu 2022 v Ľubeli sa zúčastnilo 43 hráčov. Titul získal Milan Jurkovič ml. 

Po skončení protipandemic-
kých opatrení sa súťaže riadené  
prostredníctvom OSTZ v Lip-
tovskom Mikuláši reštartovali 
a napokon i dokončili. Môžete 
nám priblížiť najdôležitejšie 
momenty sezóny 2021/2022?
Po krátkom „dvojkolovom“ roční-
ku 2020/2021 sme pripravovali 
aktuálnu sezónu s vedomím, že 
ešte stále existuje hrozba zásahu 
vyššej moci do jej priebehu. Žiaľ, 
tento predpoklad sa aj naplnil, a 
tak sme opäť po niekoľkých ko-
lách museli súťaže prerušiť. Ne-
dohranie ďalšieho ročníka by 
malo negatívny, a v niektorých 
prípadoch možno aj fatálny, vplyv 
na chod viacerých klubov. Preto 
sme po čiastočnom uvoľnení pro-
tipandemických opatrení využili 
hneď prvú možnosť obnoviť sú-
ťaže aspoň v obmedzenej podobe. 
Išlo nám o to, aby sa hráči opäť 
dostali do zápasového rytmu a 
boli pripravení na nadchádzajúcu 
sezónu 2022/2023, ktorá by už 
mohla mať štandardnú podobu. 
Preto považujem opätovný reštart 
súťaží za veľmi dôležitý moment 
ročníka.

Spolu s OSTZ Ružomberok orga-
nizujete piatu ligu a samostatne 
tri ďalšie súťaže. Akým spôso-

bom sa odohral aktuálny ročník 
a boli súťaže nejako oklieštené? 
Po prekonaní vrcholu tretej vlny 
pandémie došlo k čiastočnému 
uvoľneniu protipandemických 
opatrení aj v oblasti športu. Pod-
mienky pre tréningy a športové 
podujatia sa však nevrátili k pô-
vodnému COVID semaforu, kde 
bolo možné hrať v režime O-T-P, 
ale vylúčili z nich testovaných. 
Týmto rozhodnutím sa výraz-
ne zmenili podmienky účasti 
na stretnutiach a zo športového 
hľadiska by nebolo fér, aby do 
výkonnosti klubov zasahovali 
mimošportové hľadiská. Aj preto 
sme sa síce rozhodli dohrať všet-
ky súťaže, ktoré náš zväz riadi, v 
plnom rozsahu, ale zároveň sme 
rozhodli, že družstvá, ktoré ne-
spĺňajú požiadavky režimu OP, 
nebudú za nenastúpenie na zápas 
sankcionované. A najdôležitej-
šie rozhodnutie - všetky súťaže 
zostali zmrazené, teda nebudú z 

nich žiadne postupy ani zostupy. 
Samozrejme, prvé tri družstvá v 
každej súťažnej triede budú od-
menené pohármi, ocenenia za ich 
snahu a aj predvedené výkony si 
určite zaslúžia.

Piata, šiesta a siedma liga pre-
biehali tradičným dvojkolovým 
systémom doma-vonku, no pre 
najnižšiu súťaž ste zvolili iný for-
mát. Čo Vás k nemu viedlo a aký 
je Váš pohľad na play-off?
Ôsma liga je najnižšou súťažou v 
našom okrese a počet jej účast-
níkov je pohyblivý. Závisí od 
počtu novoprihlásených druž-
stiev, resp. od počtu vypadáva-
júcich družstiev z vyššej súťaže. 
V sezóne 2021/2022 mala osem 
účastníkov, a preto sme zvažova-
li, aký formát by bol pre ňu naj-
vhodnejší. Pri klasickom systéme 
doma-von by družstvá odohrali 
štrnásť stretnutí, čo je až o osem 
menej, ako v ostatných súťaž-
ných triedach. Preto sme zvažo-
vali aj iné formáty - trojkolový 
systém, alebo odohrať základnú 
časť dvojkolovo a v nadstavbe 
rozdeliť tabuľku na dve časti (o 
titul a o umiestnenie), prípadne 
klasické play-off. Všetky formáty 
sme predstavili klubom a tie sa 
nakoniec jednohlasne rozhodli 
pre dvojkolový systém a nadvä-
zujúce play-off. Keďže termínov 
bolo dosť, zvolili sme play-off na 
dva zápasy. Je to určite spravod-
livejšie a pre kluby aj atraktívnej-
šie. Priebeh súťaže potvrdil, že 
toto rozhodnutie bolo správne a 
kluby si ho pochvaľovali.
  
Na čo sa zameriava súčasný 

OSTZ Liptovský Mikuláš?
Covidová éra priniesla do všet-
kých oblastí života rôzne formy a 
stupne obmedzení. Postupný ná-
vrat k bežnému životu sa premie-
ta aj do športových oblastí. Našou 
snahou je preto opätovne v plnej 
miere reštartovať stolnoteniso-
vý život a zapojiť do neho všetky 
kluby, ktoré boli pred týmto ob-
dobím pravidelnými účastníkmi 
majstrovských súťaží. Prípadne 
podchytiť aj nové kluby z obcí, 
ktoré doteraz ešte neboli na našej 
stolnotenisovej mape.

Priblížite nám aj organizáciu 
individuálnej súťaže?
Okrem súťaží družstiev pravidel-
ne každý rok organizuje OSTZ aj 
Majstrovstvá okresu jednotlivcov. 
Termín turnaja býva na prelome 
februára a marca a v jeho orga-
nizácii sa pravidelne striedajú 
kluby, ktorých herné podmienky 
dovoľujú usporiadať takéto pod-
ujatie. Turnaja sa totiž pravidelne 
zúčastňuje 35-45 hráčov zo všet-
kých klubov nášho okresu a pri 
takomto počte účastníkov sú aj 
väčšie požiadavky na počet sto-
lov a s tým súvisiace priestory. Za 
dôležité považujem, že turnaja sa 
zúčastňujú hráči od najvyššej po 
najnižšiu súťažnú triedu a najmä 
tí druhí menovaní majú dobrú 
príležitosť zahrať si aj s lepšími 
hráčmi, s ktorými v bežnej sezóne 
neprídu do kontaktu.

Majstrovstvá okresu sú prestíž-
nym podujatím. Ako hodnotíte 
tohtoročný šampionát v Ľubeli?
Celosvetová pandémia zasiah-
la do všetkých oblastí života, 

šport nevynímajúc. Dlhodobé 
súťaže predchádzajúcej sezóny 
2020/2021 sa po zavedení prís-
nych opatrení anulovali a neusku-
točnili sa ani Majstrovstvá okresu 
jednotlivcov. 
Tohtoročný šampionát sa pre zásah 
vyššej moci nekonal v Bobrovci, 
ale u nového organizátora. Hosti-
teľom atraktívneho turnaja sa na-
pokon stal Obecný stolnotenisový 
klub Ľubeľa, za čo patrí miestnym 
organizátorom veľká vďaka, lebo 
pripraviť takúto akciu na poslednú 
chvíľu nie je vôbec jednoduché.
Na aktuálnych majstrovstvách 
okresu súťažilo 43 hráčov z dva-
nástich klubov nášho okresu, ktorí 
sa predstavili v dvoch disciplínach, 
v dvojhre a štvorhre. Dvojhru 
otvorili tradičné súboje v základ-
ných skupinách a pokračovali zá-
pasmi vyraďovacej fázy, do ktorej 
sa dostali len najlepší zo skupín. 
Štvorhra sa hrala inak, systémom 
na dve prehry.
Majstrovstvá okresu skončili veľ-
kým triumfom dvoch hráčov z 
Liptovského Hrádku, ktorí ovládli 
obidve súťažné disciplíny. Pohár 
za víťazstvo v dvojhre získal Milan 
Jurkovič mladší a aby toho nebolo 
málo, k titulu v dvojhre pridal aj 
primát vo štvorhre, ktorú vyhral s 
Filipom Kollárikom.

V nedávno skončenej sezóne ste 
obnovili tímovú súťaž starších 
žiakov. Čo bolo podnetom pre jej 
obnovenie?
Súťaže žiakov boli v našom okrese 
dlhodobo zaznávané resp. kluby 
nemali záujem o jej fungovanie. 
Pritom výchova mladej generácie 
je základom každej ľudskej čin-
nosti, stolný tenis nevynímajúc. 
Preto som rád, že po dlhých de-
saťročiach sme aj na základe zá-
ujmu niektorých klubov spustili 
súťaž starších žiakov. Paradoxne 

Administratívne členenie našej vlasti sa v prebiehu dejín menilo, 
v rokoch 1990 až 1996 sa Slovensko delilo na 38 okresov. Pred 
26 rokmi prišlo k reforme územnej štátnej správy SR, ktorá pô-
sobí v 79 okresoch. Po jej schválení sa Liptov rozčlenil na okresy 
Liptovský Mikuláš a Ružomberok. Zásadné zmeny sa dotkli aj or-
ganizovaného stolného tenisu. Delegáti celoliptovskej konferen-
cie, ktorá sa konala 30. apríla 1997, rozhodli o ukončení činnosti 
spoločného stolnotenisového zväzu i o jeho rozdelení na OSTZ 
Liptovský Mikuláš a OSTZ Ružomberok. O stolnotenisovom dia-
ní v okrese Liptovský Mikuláš sme sa pozhovárali s predsedom 
tunajšieho OSTZ Branislavom Oravcom.  

Pohľad na stolný tenis v okrese Liptovský Mikuláš


